
Z á p i s n i c a 

zo zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Bolešov konaného dňa 21.04.2022 

 

Program:  

1. Otvorenie, privítanie – predseda rady školy, schválenie programu 
2. Kontrola prítomnosti členov Rady školy 
3. Informácie o výchovno-vzdelávacej činnosti na ZŠ s MŠ, Bolešov 276 za posledné obdobie 

školského roku 2021/22 – informácie spísala Mgr. Alena Paličková, riaditeľka 
4. Diskusia 
5. Záver 

 

Prítomní:  

Ing. Daniela Suchánková, Ľuboš Opatík, Mgr. Jolana Petrušková, Bc. Erika Šebová, PhDr. 
Lenka Rajníčková, Ing. Pavol Mozola, Ingrida Hešterová 

Iveta Kobelová – ospravedlnená, Mgr. Jana Šimončíková – PN, Lenka Kumpánová - 
ospravedlnená 

Neprítomní: 

Pavol Prna 

 

1. Ing. Daniela Suchánková – predseda rady školy privítala všetkých prítomných členov rady 
školy zvolenej na nasledujúce volebné obdobie a informovala o programe zasadnutia.  
 

2. Kontrola prítomnosti členov rady školy: 
Počet členov rady školy: 11 
Prítomní: 7 
 

3. PhDr. Lenka Rajníčková prečítala informácie o výchovno-vzdelávacej činnosti na ZŠ s MŠ, 
Bolešov 276 za posledné obdobie školského roku 2021/22, ktoré spísala Mgr. Alena 
Paličková, riaditeľka. 
- Tento rok bol extrémne náročný – neustále karantény žiakov, zamestnancov – odrazilo 

sa to aj na úrovni vedomostí žiakov. Nie každý mal rovnaký prístup k digitálnym 
technológiám a nie každý pristupoval k plneniu povinností rovnako zodpovedne.  

- Žiaci 9. ročníka sa nezúčastnili ani na lyžiarskom výcviku, pretože boli predtým 
v karanténe a stále tam bola vysoká chorobnosť. Na lyžiarsky výcvik boli v platnosti 
stále prísne hygienické opatrenia. Mohla ísť len jedna trieda a deviatakov bolo málo (20 
žiakov) a veľmi by sa zvýšil poplatok za lyžiarsky výcvik, najmä za dopravu. 



- Vo februári sme mali vysokú chorobnosť aj v školskej jedálni, ktorá fungovala takmer 
3 týždne v obmedzenom režime, kedy sa varilo len pre deti a zamestnancov materskej 
školy z dôvodu COVID-u a s tým spojenými PN takmer všetkých zamestnankýň 
školskej jedálne. Veľká vďaka vedúcej ŠJ p. Stanke Tkadlecovej, ktorá takmer 3 týždne 
varila a zároveň s plnila povinnosti vedúcej ŠJ. Z dôvodu obmedzenej prevádzky 
v školskej jedálni sme požiadali vo februári obec Bolešov o odpustenie režijného 
poplatku 10,- eur za daný mesiac pre žiakov a zamestnancov školy, v čom nám obec 
vyhovela. 

- Od januára 2022 zostala na PN p. Gabriela Kvasnicová – zástupkyňa riaditeľky pre MŠ, 
ktorá zároveň k 30.06.2022 končí pracovný pomer a odchádza do starobného dôchodku. 
Zastupovaním za p. Kvasnicovú ako zástupkyňu pre MŠ je poverená do 30.06.2022 Ing. 
Otylia Papierníková. Za p. G. Kvasnicovú ako učiteľku MŠ zastupuje Bc. Lenka 
Mojtová. 

- K 31.01.2022 skončila u nás v škole pracovať ekonómka Mgr. B. Šatková, ktorá odišla 
pracovať na Regionálny úrad školskej správy do Trenčína. Vystriedala ju od 1.2.2022 
Bc. Kristína Šošovičková, ktorá však v tejto pozícii k 31.3.2022 taktiež skončila. Na jej 
miesto nastúpila od 1.4.2022 Mgr. Ľubomíra Púčková.  

- Riadne vyučovanie v škole sa obnovilo až 28. februára, kedy skončila povinnosť 
karantény. 

- Konečne sa začali realizovať aj aktivity pre žiakov základnej a materskej školy. 
- Žiaci 3. a 4. ročníka sa zúčastnili plaveckého výcviku v Novej Dubnici v dňoch 4. - 8.4. 

2022 spoločne s triednymi učiteľkami a Mgr. J. Palčekovou ako vedúcou plaveckého 
výcviku. 

- 6. apríla sa žiaci 9. ročníka zúčastnili testovania deviatakov. Testovanie odrazilo celkovú 
situáciu po takmer dvojročnom kombinovanom vzdelávaní – prezenčnom a dištančnom. 
Žiaci nestíhali časovo riešiť úlohy z matematiky, preto budú výsledky určite pomerne 
slabé. Zo slovenského jazyka boli pre nich dlhšie texty na prečítanie, problém im robí 
čítanie s porozumením, orientácia v texte, a vyhľadávanie informácií v texte.  

- Na žiakov 5. ročníka čaká takisto testovanie 5. ročníka, 18.5.2022. 
- Konečne po dvoch rokoch sme mohli zrealizovať zápis detí do 1. ročníka za účasti detí 

aj rodičov. Za pomoci žiakov zo žiackeho parlamentu a p. učiteľky Varčekovej sa 
podarilo vytvoriť príjemnú atmosféru pre deti, ktoré čakali na zápis. Mali pripravené 
rôzne, hry, papiere, farbičky, ktorými si krátili čas čakania. Do prvého ročníka prišlo 
k zápisu 38 detí, z toho 35 nastúpi do prvého ročníka a 3 deti budú pokračovať 
v predprimárnom vzdelávaní. Podľa školského zákona najvyšší počet žiakov v prvom 
ročníku je 25 žiakov (doteraz bolo 22 žiakov). 

- V materskej škole máme od začiatku školského roka stále pomerne vysokú chorobnosť 
detí, napriek tomu organizovali aj rôzne aktivity. 

- Deti materskej školy mali v mesiaci apríl vystúpenie folklórnej dvojice Dominiky 
Polákovej a Mateja Beňu, ktorí ich oboznámili s rôznymi hudobnými nástrojmi. Takisto 
realizovali karneval, jednotlivé triedy zorganizovali vychádzky do prírody, či Deň Zeme, 
pripravujú program na Deň matiek a chystajú koncoročný výlet do Pustých Úľan do mini 
ZOO. 



- V mesiaci máj sa budú podávať žiadosti o prijatie do materskej školy na šk. r. 2022/23. 
Žiadosti sa budú odovzdávať 9. a 10. 5. 2022 v čase od 8.00 hod do 15.00 hod. na 
sekretariáte školy. Podmienky prijatia do materskej školy budú zverejnené na našej web 
stránke školy. 

- Na žiakov 4. ročníka čaká s ich p. učiteľkami triednymi – Mgr. J. Palčekovou a Mgr. E. 
Úškrtovou škola v prírode v dňoch 23.5.-27.5.2022 na Kysuciach – Zákopčie, chata 
Severka. 

- Žiaci školy sa tešia na koncoročné výlety, ktoré sa budú môcť opäť realizovať. 
- Do dôchodku odchádza aj p. A. Ušiaková, ktorá končí z dôvodu dovŕšenia 65 rokov 

veku. 
Rada školy informácie berie na vedomie. 
   

4. Diskusia 
Pani Ingrid Hešterová otvorila tému malých porcií obedov v materskej škole. Ing. Pavol 
Mozola sa vrátil k poslednému stretnutiu rady školy, kedy sa riešila réžia kuchyne. Opätovne 
navrhol zistiť stav počtu stravníkov k 01.09.2021 a k 01.10.2021, kedy sa začala platiť réžia 
vo výške 10 eur/mesiac/stravník. Nespokojnosť s výškou réžie z dôvodu, že keď je dieťa 
choré a odoberie len jeden obed v mesiaci, musí rodič platiť plnú réžiu. Navrhuje sa, aby sa 
réžia prehodnotila a platila sa iba za odobratý obed napr. 0,50 eur. Zmena sa môže 
uskutočniť iba prostredníctvom zastupiteľstva obce Bolešov. 
 

5. Záver 
Ing. Daniela Suchánková poďakovala prítomným za účasť na zasadnutí a spoluprácu.  
Ďalšie stretnutie rady školy je plánované na druhú polovicu júna 2022. 
 
 
 

V Bolešove, 21.04.2022 
Zapísala: PhDr. Lenka Rajníčková 
 
 
 
       Ing. Daniela Suchánková 
                predseda RŠ 

 
 
  

 


